
اخبارخبر كوتاه
در مجمع عمومی عادی سالیانه شرکت پالايش نفت اصفهان عنوان شد:

شركتپالايشنفتاصفهانبنزينيورو5توليدميكند

 اخذ مجوز ۳ دستگاه آمبولانس بنز اسپرینتر ۳۱۵ كمک دار و 
دو سهمیه موتورلانس برای اورژانس ۱۱۵ دانشگاه علوم پزشکی بابل

سالیانه  عادی  عمومی  مجمع  بهادری- 
مالي  سال  در  اصفهان  نفت  پالايش  شرکت 
سهامداران  حضور  با   ۹۷ اسفند   ۲۹ به  منتهي 

برگزار شد.
عادي سالیانه صاحبان  جلسه مجمع عمومي 
ساعت  در  اصفهان  نفت  پالايش  شرکت  سهام 
۹:۰۰ صبح روز چهارشنبه مورخ ۱۳۹۸/۰۴/۲6 با 
حضور دارندگان ۸۸ درصد از سهامداران و نماينده 
نماينده  و  سیدرحماني  مهناز  بورس  سازمان 
و  حسابرس  عنوان  )به  بهمند  حسابرسي  موسسه 
سالن  محل  در  آتش  رضا  شرکت(  قانوني  بازرس 
آمفي تئاتر شهرک شهید محمد منتظري به نشاني 
تهران  جاده   ۳ کیلومتر  آزادگان،  بزرگراه  اصفهان، 
و  قانوني  نصاب  حد  احراز  از  پس  گرديد.  تشكیل 
با توجه به مفاد ماده ۱۰۱ اصلاحیه قانون تجارت، 
مجید اعظمي )نماينده شرکت آراز شیمي جلفا( به 
عنوان رئیس جلسه، حسن مومني ملكشاه )نماينده 
نفتي  فرآورده هاي  پخش  و  پالايش  ملي  شرکت 
)نماينده  بهشتیان  حسیني  سیدمحمد  و  ايران( 
شرکت توسعه سرمايه رفاه( به عنوان ناظر و مهدي 
انتخاب  جلسه  منشي  بعنوان  فروشاني  صرامي 

گرديدند.
اينكه  بیان  با  اصفهان  پالايشگاه  مديرعامل 
هرسال  طبق  اصفهان  پالايشگاه  اساسی  تعمیرات 
قبل  به  نسبت  مزيت هايی  منتها  شده،  انجام 
بزرگی  کارهای  از  يكی  کرد:  تصريح  است،  داشته 
بار  اولین  برای  اصفهان  نفت  پالايش  شرکت  در 
در کشور صورت گرفته، دست بردن در واحدهای 
سوددهی  در  بسزايی  تاثیر  که  بوده  آيزوماکس 
پالايشگاه داشته است. ازطرفی چون قرار بود واحد 

آيزوماکس  تمام  شود  راه اندازی  پالايشگاه  تقطیر 
مازاد را ذخیره کرديم و بدون کم کردن ظرفیت در 
مدار قرار گرفت که چندين میلیارد تومان به سود 
پالايشگاه شد. وی ادامه داد: در بخش بنزين سازی 
درحال  و  شد  انجام  زيادی  کارهای  هم  پالايشگاه 
آيزوماکس  ظرفیت  بشكه   ۸۰۰ و  هزار   ۲5 حاضر 

است.
اصفهان  نفت  پالايش  شرکت  مديرعامل 
 ۲ بر  بالغ   ۱۳۹۷ سال  در  کل  در  نمود:  تصريح 
توجه  با  شدکه  کاسته  تولید  هزينه های  از  درصد 
قابل  عدد  رقم  اين  شرکت  بالای  مالی  گردش  به 

توجه ای می باشد.
وی همچنین از اجرای پنج پروژه از جمله  راه 
استفاده  پروژه   ،۳ مايع  گاز  و  تقطیر  واحد  اندازي 
از پساب شهر شاهین شهر وراه اندازی پست برق 
نفت  پالايش  شرکت  افزود:  و  داد  خبر  پالايشگاه 
را  خود  بنزين  تولید  تمام  سال ۱۳۹۴  از  اصفهان 
حال  در  و  کرد  تولید  چهار  يورو  بنزين  شكل  به 
می تواند  که  است  کشور  در  پالايشگاه  تنها  حاضر 

ادعا نمايد بنزين يورو پنج تولید می کند.
در پايان دستور جلسه و مصوبات اين مجمع 

به شرح ذيل انجام پذيرفت:
دستور جلسه:

حسابرس  مديره،  هیأت  گزارش  استماع   -۱
مستقل و بازرس قانونی شرکت در خصوص عملكرد 

سال مالي منتهي به ۱۳۹۷/۱۲/۲۹.
۲- بررسی و تصويب ترازنامه و صورت عملكرد 

سال مالی منتهي به ۱۳۹۷/۱۲/۲۹.
۳- اتخاذ تصمیم نسبت به تقسیم سود.

۴- انتخاب بازرس قانونی و حسابرس شرکت 

برای سال مالی ۱۳۹۸.
درج  جهت  کثیرالانتشار  روزنامه  تعیین   -5

آگهي هاي رسمي شرکت.
6- ساير مواردی که تصمیم گیري در مورد آن 

در صلاحیت مجمع عمومي عادي باشد.
مصوبات مجمع:

پس از قرائت دستور جلسه، مجمع وارد دستور 
جلسه گرديد. ابتدا گزارش فعالیت هیأت مديره در 
رابطه با عملكرد و سپس گزارش حسابرس مستقل 
بازرس قانوني درخصوص صورت هاي مالي سال  و 
مالي منتهي به ۱۳۹۷/۱۲/۲۹ قرائت و مجمع پس 
از بحث و بررسي و انجام مذاکرات لازم و با توجه 
به تكالیف و رهنمودهاي مندرج در صورت خلاصه 
آراء  اتفاق  به  را  ذيل  تصمیمات  مجمع،  مذاکرات 

اتخاذ نمود:
الف( صورت های مالی شرکت شامل ترازنامه، 
وجوه  جريان  صورت  و  وزيان  سود  صورتحساب 
توجه  با   ،۱۳۹۷/۱۲/۲۹ به  منتهي  مالي  سال  نقد 
در  مندرج  سهام  صاحبان  شده  تعیین  تكالیف  به 
صورت خلاصه مذاکرات مجمع، مورد تصويب قرار 

گرفت.
 ۲۴۰ و   ۹۰  ،۲۳۹ مواد  اجرای  در  ب( 
مبلغ  نمود  مقرر  مجمع  تجارت،  قانون  اصلاحیه 
بابت  سهم  هر  خالص  سود  عنوان  به  ريال   ۸۰۰
عملكرد سال مالي۱۳۹۷ تقسیم و در مهلت مقرر 
قانوني به سهامداران پرداخت و باقیمانده به مبلغ 
پاداش  کسر  از  پس  ريال  میلیون   ۲5/۰۹5/6۴۹
عملكرد هیأت مديره، بعنوان سود تخصیص نیافته 

در حساب ها لحاظ گردد.
عنوان  به  بهمند  حسابرسی  موسسه  ج( 

حسابرس مستقل و بازرس قانونی اصلی و موسسه 
بازرس علي البدل  بعنوان  آريا  نگر  ارقام  حسابرسي 
 ۱۳۹۸/۱۲/۲۹ به  منتهي  مالي  سال  براي  شرکت 
الزحمه  حق  تعیین  اختیار  مجمع  گرديد.  انتخاب 
به  فیمابین  قرارداد  چارچوب  در  را  قانوني  بازرس 

هیات مديره شرکت تفويض نمود.
اقتصاد  دنیای  و  اطلاعات  روزنامه های  د( 
درج  جهت  کثیرالانتشار  روزنامه هاي  بعنوان 
به  منتهي  مالي  سال  براي  شرکت  آگهي هاي 

۱۳۹۸/۱۲/۲۹ انتخاب شدند.
لازم به ذکر است راه اندازی سامانه پیشرفته 
پالايش  شرکت  حیاتي  تجهیزات  روي  هیدروکام، 
نظیر  آلاينده اي  گازهاي  کاهش  با  اصفهان  نفت 
انرژي، کاهش  اتلاف  از  co۲ به منظور جلوگیری 
و  کمپرسورها  استهلاک  کاهش  و  کمپرسورها  بار 
و  اصفهان  نفت  پالايش  بین شرکت  قرارداد  انعقاد 
شرکت کارافن وابسته به هواپیما سازي ايران )هسا( 
که به همت متخصصین داخلي سیستم بارگذاري 
کمپرسورها )هیدروکام( به بهره برداري رسید، برگ 
است  شرکت  اين  عملكرد  دفتر  در  ديگری  زرين 
براي کنترل  توانايي  به طوري که در کنار داشتن 
مستمر ظرفیت از صفر تا ۱۰۰ درصد، در مصرف 
بخار و نیز گاز تولیدي صرفه جويي گرديد. شرکت 
پروردگار  قدرت  به  توکل  با  اصفهان  نفت  پالايش 
داخلي،  کارشناسان  همت  و  مسئولین  درايت  و 
متخصص  هیچ  به  نیاز  بدون  توانسته  تاکنون 
خارجي توانايي انجام غیر ممكن ها را ممكن سازد و 
اين نگاه نو مديريت شرکت، پشتكار و همت مديران 
در واحدهای مختلف را در شرايط بحرانی تحريم ها 

در آينه عمل نمايان می سازد.

از اخذ اخذ  بابل  اورژانس دانشگاه علوم پزشكی  رئیس سازمان 
مجوز ۳ دستگاه آمبولانس بنز اسپرينتر ۳۱5 کمک دار و دو سهمیه 

موتورلانس برای اورژانس ۱۱5 دانشگاه علوم پزشكی بابل خبر داد.
به گزارش روابط عمومی و امور بین الملل دانشگاه علوم پزشكی 
بابل، دکتر ابوالقاسم لعلی در نشست خبری با خبرنگاران اظهار کرد: 
با توجه به ترافیک زياد شهر بابل و در راستای سرعت بخشیدن به 
خدمات اورژانس ۱۱5 بابل با رايزنی های انجام شده موافقت اخذ دو 
سهمیه موتورلانس برای بابل اخذ شد که در صورت ورود اين موتورها 
به کشور به اورژانس بابل اختصاص يابد.وی خواستار همكاری جدی 
برای حل مشكلات موجود  ترافیک  تبلیغ فرهنگ  رسانه ها در حوزه 
است  غیرضروری  اورژانس  به  تماس ها  از  زيادی  تعداد  افزود:  و  شد 
مزاحم  مورد   ۴۰ مردمی  تماس   ۸۰۹ و  هزار  از  روز  در  میانگین  و 
تلفنی داريم.رئیس سازمان اورژانس دانشگاه علوم پزشكی بابل بیان 
عموم  استفاده  برای  بايد  اورژانس  های  تلفن  که  حالی  در  داشت: 
اورژانس  کاری  مشكلات  از  يكی  تلفنی  مزاحمان  وجود  باشند،  آزاد 
 ۱۱5 اورژانس  همكاران  وقت  فحاشی،  و  مزاحمت  با  که  باشد  می 
را می گیرند و رسانه ها بايد برای جلوگیری از اين معضل، فرهنگ 
و  هزار   6 اخیر  ماه  سه  در  گفت:  لعلی  ابوالقاسم  کنند.دکتر  سازی 
ماموريت داشتیم که ۲ هزار و ۸۳۹ مورد شهری و ۳ هزار و   5۰۴
665 مورد ماموريت جاده ای بود و مدت زمان حضور بر بالین بیمار 
و  است  هفت  کشوری  استاندارد  که  است  بوده  دقیقه   6.5 شهر  در 
 ۱5 کشوری  استاندارد  که  بوده  دقیقه  نیز۱۲  جاده  در  زمان حضور 
دقیقه است.رئیس اورژانس ۱۱5 بابل تصريح کرد: در سه ماه نخست 
متاسفانه  نفر  داشتیم که هفت  تصادفی  و 666 مصدوم  امسال هزار 
فوت شدند.وی به حجم زياد ماموريت های اورژانس بابل اشاره کرد 
و گفت: در دو روز منتهی به پايان دو هفته گذشته همكاران ما در 
اورژانس بیش از 5۰۰ ماموريت انجام داده اند.دکتر لعلی از استقرار 
طب اورژانس در مراکز اورژانس برای افزايش رضايتمندی مردم خبر 

داد و خاطرنشان کرد: يكی از مشكلات عمده در مراکز اورژانسی ما 
حضور بیماران غیراورژانسی است که به جای مراجعه به مراکز درمانی 
اورژانس  که  شود  سازی  فرهنگ  بايد  می کنند.  مراجعه  اورژانس  به 
افزود:  مسئول  است.اين  بیمار  جان  نجات  و  احیا  خاص  موارد  برای 
پیگیری  اين موضوع  فعال کرديم که  را  آمبولانس ها   GPS سامانه 
لحظه به لحظه سرعت، طريقه رانندگی، میزان سوخت و مسیر تردد 
آمبولانس ها را کاملا مشخص می کند.وی بیان داشت: با پیگیری های 
توانستیم مجوز ۳دستگاه آمبولانس  اورژانس کشور  با  صورت گرفته 
بنز اسپرينتر ۳۱5کمک دار به روز دنیا و ۲ موتورلانس را اخذ نمائیم 
به  مجهز  اسپرينتر  آمبولانس  يک  جاری  سال  ارديبهشت  در  که 
ونتیلاتور)دستگاه  و  دنیا شامل دی سی شوک  روز  مدرن  تجهیزات 
تنفس مصنوعی( تحويل دانشگاه شد.رئیس اورژانس پیش بیمارستانی 
و مدير حوادث دانشگاه علوم پزشكی بابل افزود: آمبولانس اسپرينتر 
۳۱5 کمكداردار اورژانس مجهز به تجهیزات مدرن روز دنیا شامل دی 
سی شوک و ونتیلاتور)دستگاه تنفس مصنوعی( و برانكاردهای مجهز 
جهت راحتی بیشتر بیماران می باشند و تجهیزات و امكانات به کار 
توان در مناطق  باشد و می  بروزترين های دنیا می  از  آنها  رفته در 

صعب العبور و بالادست شهرستان بابل از آن استفاده کرد.
وی با اشاره به اينكه از حیطه تجهیزات و آمبولانس هیچ مشكلی 
آموزشی  کارگاه  دو  با  ماهه  هر  را  پرسنل  به  آموزش  گفت:  نداريم، 
اورژانس  سازمان  در  را  پژوهشی  شورای  فعال سازی  و  کرده  دنبال 
و  بالادست  مناطق  برای  شد:  يادآور  لعلی  کرديم.دکتر  پیش بینی 
افراد  مكانی  موقعیت  ای  لحظه  رديابی  افزار  نرم  نیازمند  ای  جاده 
و  بالادست  مناطق  در  که  افرادی  از  بسیاری  هستیم،  ديده  حادثه 
صعب  العبور دچار حادثه می شوند از مكان دقیق حادثه اطلاع کافی 
مسئول  می شود.اين  محل  کردن  پیدا  بسیاری صرف  زمان  و  ندارند 
با ذکر اين نكته که اختصاص بالگرد به اورژانس ۱۱5 بابل، به اراده 
نشود،  فراهم  آن  زيرساخت های  زمانی که  تا  و  دارد  نیاز  شهرستانی 

نمی توانیم هلی کوپتر را در شهرستان داشته باشیم، گفت: در منطقه 
سیدکلا، زمینی برای ايجاد باند هلی کوپتر مورد بررسی قرار داديم و 
برای مواقع اضطراری از زمین های فوتبال در سطح شهرستان برای 
فرود هلی کوپتر استفاده خواهد شد.وی با اشاره به اينكه در حدود ۲۰ 
سال اخیر، پايگاه جديد شهری در بابل ايجاد نشد و در سالهای اخیر 
مصوبه شورای شهر را برای ايجاد پايگاه داشتیم که با تغییر شهردار، 
داد: در روزهای گذشته نشست  ادامه  نرسید،  نتیجه  به  اين موضوع 
خوبی با فرماندار ويژه و بخشداران شهرستان بابل داشتیم که انشالله 
خواهد  منتشر  جديد  های  پايگاه  ايجاد  راستای  در  خوبی  خبرهای 
اورژانس و محدود  به رايگان بودن تمامی خدمات  با توجه  شد. وی 
بودن اعتبارات اورژانس خواستار حضور خیرين حوزه سلامت جهت 
اورژانس  شد.رئیس  شهری  پايگاههای  خصوص  به  ها  پايگاه  توسعه 
با ذکر  بابل  بیمارستانی و مدير حوادث دانشگاه علوم پزشكی  پیش 
اين نكته که شهرستان بابل دارای ۱۲ پايگاه اورژانس است که از اين 
تعداد يک پايگاه در شهر امیرکلا و دو پايگاه در شهر بابل قرار دارند، 
گفت: به زودی کلنگ احداث ساختمان پايگاه جاده ای احمد چاله 

پی بخش لاله آباد بابل به زمین زده خواهد شد.

بررسی مسائل و مشکلات شهرستان تیران 
و کرون در حوزه راه وشهرسازی

در جلسه ای که با حضور حمیدرضا امیرخانی 
ابوترابی  ابوالفضل  اداره راه وشهر سازی،  مديرکل 
نماينده مردم نجف آباد و تیران وکرون در مجلس 
شورای اسلامی و تنی چند از مسئولین محلی در 
محل اداره کل راه وشهرسازی برگزار شد، مشكلات 
قرار  بررسی  مورد  وشهرسازی  مسكن  راه،  حوزه 
نمودن  مرتفع  جهت  لازم  راهكارهای  و  گرفت 
ارائه گرديد.در اين نشست مقرر شد تا  مشكلات 
جهت مطالعه پروژه آزاد راه پورشبان در شهرستان 
نظر گرفته  اعتبارات لازم در  فرمانداری  از طريق 
پیشرو  پرونده  هكتار   5۰ واگذاری  موارد  و  شود 
اعلام  و  قرار  کارشناسی  مورد  مجدد  آسیا  ديزل 
گردد.از جمله موارد مطروحه در اين جلسه ۳ هكتار 
زمین واگذاری به شهرک صنعتی بود که با توجه 
به اعتراضات مردمی روستای نهضت آباد قرار بر اين 
شد تا صورتجلسه حل تعارض از طريق شهرستان 
پیگیری و مراحل قانونی را طی نمايد.موضوع انتقال 
اسناد ۹۸۰ هكتاری اراضی جوزدان توسط نماينده 
مردم شهرستان در مجلس شورای اسلامی مطرح 
اراضی توسط  تا وضع موجود  شد و مقرر گرديد 
نقشه بردار برداشت و شخصیت حقوقی نیز تعیین و 

به راه وشهرسازی معرفی گردد.

ديدار دهیاران باقرشهر با شهردار 
روز  با  باقر شهر، همزمان   – کیوانی   علی   
در  نوين  های  فناوری  و  سازی  توانمند  آموزش، 
هفته شهرداريها و دهیاری ها، دهیاران روستاهای 
حريم باقرشهر به ديدار علیرضا ناصری پور شهردار 
و  شهرداريها  هفته  تبريک  با  و  رفتند  باقرشهر 
دهیاريها، از عملكرد اين شهرداری در حوزه عمران 
و آبادانی باقرشهر تقدير کردند در اين مراسم که 
با حضور قدرتی و پرک، دو عضو شورای اسلامی 
و  گل  اهدای  با  دهیاران  گرفت  صورت  باقرشهر 
شیرينی اين روز را گرامی داشتند. دهیار روستای 
قمصر در حاشیه اين ديدار با تقدير از حمايت همه 
جانبه ناصری پور از دهیاريها گفت: تعامل شايسته 
شهرداری باقرشهر با دهیاران در مقام مشورتی و 
برای  ايشان،  ارزشمند  تجربیات  به  نظر  حمايتی، 
ما سرمايه است و ما قدردان توجه ويژه ايشان به 
عمران و آبادانی روستاها هستیم. دهیاری عظیم 
آباد نیز با اشاره به سهم تاثیرگذاری شهرداری ها 
در روستاهای حريم، ابراز امیدواری کرد با تعامل 
بیش از پیش دهیاران و شهرداران شاهد اعتلای 

شاخصه های آبادانی در روستاها باشیم

فرماندار ملارد از ۴ واحد دامداری 
اين شهرستان بازديد کرد  

علی کیوانی -  ملارد،توکلی کجانی فرماندار 
شهرستان ملارد به همراه جمعی از مسئولین بخش 
صفادشت از ۴ واحد دامداری فعال اين شهرستان 
بازديد کرد.فرماندار ملارد در اين بازديدها در گفتگو 
با دامداران در جريان مسائل و مشكلات انان قرار 
گرفته و دستورات لازم را برای حل مشكلات آنان 
صادرکرد.گفتنی است،  ۱۸۳ واحد دامداری شیری 
شهرستان  در  فعال  روستايی  کوچک  و  صنعتی 
ملارد، بیش از ۱۳۰ هزار تن شیر  و ۲ هزار و ۳۰۰ 

تن گوشت قرمز  تولید می کند.

ششمین برنامه بلندمدت شهر اصفهان تدوين می شود
تاثیر »برنامه راهبردی اصفهان 1۴05« 

در زيست پذيری اصفهان
برنامه  ششمین  تدوين  از  اصفهان  شهردار 
اين  گفت:  و  داد  خبر  اصفهان  شهر  بلندمدت 
برنامه سومین برنامه راهبردی با عنوان »برنامه 
راهبردی اصفهان ۱۴۰5« است که در چارچوب 
سند چشم انداز ۲۰ ساله شهر اصفهان در حال 
تنظیم و تدوين است.  قدرت اله نوروزی با اشاره 
مديريت  سیستم  در  ريزی  برنامه  اهمیت  به 
ريزی  برنامه  کرد:  اظهار  شهر  اداره  و  شهری 
اهداف  تعیین  به  علمی  نگرش  يک  عنوان  به 
انتخاب  و  روش  اتخاذ  و  تصمیمات   ، فرآيندها 
به  و  کند  می  کمک  آنها  به  رسیدن  ابزارهای 
و  سیستمی  شكل  به  دهد  می  اجازه  سازمان 
مناسب  سازوکارهای  و  ها  روش  ارائه  با  جامع 
را  سازمان  شده  بینی  پیش  اهداف  به  رسیدن 
آسان تر و امكان پذيرتر کند.  وی با بیان اينكه 
در حال حاضر شهرداری اصفهان ششمین برنامه 
بلندمدت شهر اصفهان و سومین برنامه راهبردی 
را با عنوان »برنامه راهبردی اصفهان ۱۴۰5« در 
دست تهیه دارد که در چارچوب سند چشم انداز 
۲۰ ساله شهر اصفهان در حال تنظیم و تدوين 
و  رشد  مختلف  جهات  برنامه  اين  گفت:  است، 
پیشرفت را مشخص خواهد کرد و نقش موثر و 
تعیین کننده ای در راستای زيست پذيری شهر 
»برنامه  افزود:  نوروزی  داشت.  خواهد  اصفهان 
عنوان  به  تواند  می   »۱۴۰5 اصفهان  راهبردی 
يک گفتمان واحد و يكپارچه برای پیشرفت شهر 

و شهرداری قرار گیرد. 

شیر خشک های گرگان از آفلاتوکسین 
m1 عاری است

استاندارد  آزمايشگاههای  امور  اداره  رئیس 
در   m۱ آفلاتوکسین  میزان  پايش  از  گلستان  
گرگان  در  اطفال  تغذيه  مخصوص  خشک  شیر 
خبر داد.مهديس مسیبی با اعلام اين خبر گفت: 
فروردين  استان گلستان در  استاندارد  اداره کل 
اطفال  تغذيه  مخصوص  شیرخشک  از   ۹۸ ماه 
نمونه  گرگان  های  داروخانه  در  شده  عرضه 
برداری کرد و آنها را از نظر میزان آفلاتوکسین 
m۱ مورد ارزيابی و آزمون قرار داد.وی گفت: در 
انجام اين طرح ۲۱ نمونه شیر خشک با برندها 
استاندارد  با  مطابق  تجاری  مختلف  های  نام  و 
ملی ايران آزمون شد که خوشبختانه نتايج نشان 
 m۱ آفلاتوکسین از   داد شیرخشک ها  عاری 
استاندارد  آزمايشگاههای  امور  اداره  است.رئیس 
آفلاتوکسین  که   مطلب  اين  اظهار  با  گلستان 
m۱، شكل هیدروکسیله آفلاتوکسین B۱ است، 
گفت: اگرچه اين نوع آفلاتوکسین نسبت به نوع 
B۱ خطر سرطان زايی کمتری دارد، اما به علت 
مصرف اين ماده  به خصوص در گروه های آسیب 
حداقل  در  بايد  آن  مقدار  کودکان،  مانند  پذير 

ممكن باشد.

حکیم شهردار بابل
عوارض مالیات بر ارزش افزوده بايد 
صرف اجرای پروژه های عمرانی شود

شهرداری  عمومی  روابط  اداره  گزارش  به 
بابل بمناسبت  بابل، سید مجتبی حكیم شهردار 
روز مالیات با يزدی معاون مديرکل و رياست اداره 
امورمالیاتی شهرستان بابل  ديدار نمود.سید مجتبی 
حكیم در شرايط کنونی مالیات به عنوان يكی از 
توسعه  های  برنامه  در  درآمدی  منابع  مهمترين 
جايگاه ويژه ای دارد. بايد با برنامه های فرهنگی 
مناسب  برای شهروندان درخصوص دريافت مالیات 
در حوزه های مختلف انگیزه ايجاد نمود.از آنجائیكه 
پرداختی  عوارض  از  ها  شهرداری  جاری  هزينه 
شهروندان تامین می شود عوارض مالیات بر ارزش 
عمرانی  های  پروژه  اجرای  بايد صرف  نیز  افزوده 
شود.درادامه يزدی معاون مديرکل و رياست اداره 
امورمالیاتی شهرستان بابل گفت: يكی از دغدغه 
های بنده جلوگیری از زد و بند نااهلان است که 
امید داريم با حضور حضرتعالی بعنوان شهرداربابل 
و همكاری و تعامل با يكديگر بتوانیم در پیشبرد 

اهداف شهرستان بابل آسوده خاطر باشیم.
 

مديرکل راه و شهرسازی خوزستان؛
بافت فرسوده زنگ خطری برای 

شهرستان مسجدسلیمان است
مديرکل راه و شهرسازی خوزستان گفت :بافت 
فرسوده زنگ خطری برای شهرستان مسجدسلیمان 
است اگر همین زلزله نزديک تر مسجدسلیمان بود 
خسارت جدی تری به بافت راه و شهرسازی وارد 
می کرد.رضا رضايی در جلسه ستاد مدريت بحران 
شهرستان مسجدسلیمان اظهار داشت: زلزله اخیر 
شهرستان مسجدسلیمان به حوزه راه خسارتی وارد 
نكرده است ولی 5 ساختمان اداری در شهرستان 
مسجدسلیمان آسیب جدی ديده اند که بايد هرچه 
زودتر اقدامات لازمی برای مقاوم سازی اين ادارات 
صورت گیرد زيرا ادارات آسیب ديده مسجدسلیمان 
برای ادامه کار ايمنی کافی را ندارد و با خطرات 
جانی همراه هستند.وی افزود:ساختمان های اداری 
 ، مسجدسلیمان  شهرستان  روستايی  و  تعاونی 
اسلامی  ارشاد  اداره  شهرستان،  اجتماعی  تامین 
محیط  و  فناوری  و  علم  پارک   ، مسجدسلیمان 
زيست دچار آسیب شدند ولی ساختمان های اداره 
تعاونی روستايی شهرستان مسجدسلیمان، تامین 
اجتماعی و ارشاد اسلامی مسجدسلیمان به صورت 
جدی تخريب شدند که ارزيابی خسارت های وارد 
شده برای جذب اعتبارات بازسازی ادارات در حال 
انجام است.رضايی عنوان کرد : بافت فرسوده زنگ 
اگر  است  برای شهرستان مسجدسلیمان  خطری 
همین زلزله نزديک تر مسجدسلیمان بود خسارت 
جدی تری به بافت راه و شهرسازی وارد می کرد ، 
ساختمان های در معرض آلودگی به نفت و گاز 
شرايط خوبی ندارند و آسیب پذيری اين ساختمان 
ها جدی تر هستند بنابراين  وزارت نفت بايد هرچه 
سريع تر تكلیف وضعیت  جابجايی مناطق آلوده به 

نفت را مشخص کند.

برگزاری همايش آموزشی استاندارد 
حلال در گلستان

با حضور مدير کل  دفتر  نظارت بر استاندارد 
حلال  و  بهداشتی  آرايشی،  غذايی،  صنايع  های 
آموزشی  همايش  ايران  استاندارد  ملی  سازمان 
ضوابط کنترل فرآورده های حلال و روش صدور 
نشان حلال بر اساس قانون تقويت و توسعه نظام 
واحدهای  کیفی  کنترل  مديران  برای  استاندارد 
گر  در  گلستان  استاندارد  کارشناسان  و  تولیدی 
گان برگزار شد.مديرکل دفتر نظارت بر استاندارد 
صنايع غذايی، آرايشی، بهداشتی و حلال سازمان 
ملی استاندارد ايران در اين همايش آموزشی گفت: 
حلال به عنوان يک استاندارد جهانی، معیاری برای 
و طیب   بهداشتی  شناسايی کیفیت غذای سالم، 
و  تولیدات  مبادله  توسعه  برای  عاملی  جهان،  در 
خدمات در بین کشورهای اسلامی و غیر اسلامی 
است.غلامرضا امینی هدف از اجرای استانداردهای 
حلال را يكپارچگی، مجهز شدن به زبان مشترک 
و نهايتاً تسريع و تسهیل  مبادله در جهان اسلام و 
بازارهای جهانی دانست و گفت: براساس  تبصره ۲ 
بند ۱ ماده ۷ قانون تقويت و توسعه نظام استاندارد، 
رسمی  مرجع  تنها  ايران  استاندارد  ملی  سازمان 
می  کشور  در  حلال  نشان  کاربرد  پروانه  اعطای 
باشد.امینی ادامه داد: سازمان ملی استاندارد ايران 
در اين زمینه، علاوه بر تدوين استاندارد ملی ايران 
به شماره ۱۲۰۰۰غذای حلال – راهنمای عمومی، 
۳  استاندارد ملی در خصوص حلال تدوين نموده 
است. وی افزود: تاکنون ۳۰ پروانه کاربرد علامت 
استاندارد حلال در زمینه کشتارگاه های دام و طیور 
و ۸ پروانه نیز در ساير فرآورده ها در کشور صادر 
شده است که امیدواريم با برگزاری  اين دوره های 
آموزشی در سطح کشور، واحدهای تولیدی برای 

گرفتن نشان استاندارد حلال پیش قدم شوند.

 پلمب 5 دستگاه آسانسور
غیر استاندارد  در گلستان

گلستان  استاندارد  انطباق  ارزيابی  معاون 
طی  استاندارد  آسانسورغیر  دستگاه   5 پلمب  از 
بازديدهای دوره ای بازرسان اين اداره کل در سه ماه 
اول سال ۹۸ خبر داد.به گزارش روابط عمومی اداره 
کل استاندارد گلستان، داود مزيدی گفت: سازمان 
ملی استاندارد ايران بازرسی های ادواری را به منظور 
از فعالیت آسانسورهای فاقد استاندارد  جلوگیری 
گلستان  استان  در  راستا  همین  در  و  کرده  الزام 
بازرسی  اول سال ۹۸  طی ۱۹ مورد  در سه ماه 
از آسانسورهای منصوبه،  5 دستگاه آسانسورمراکز 
دولتی، عمومی و بعضا مسكونی به علت نداشتن 
ايمنی و استانداردهای لازم پلمب شده است.معاون 
ارزيابی انطباق استاندارد گلستان با ارائه آمار پلمب 
آسانسورها در سال ۹۷ گفت: در سال گذشته از 
55 مورد بازرسی از آسانسورهای منصوبه  در سطح 
استان،  ۳۲دستگاه آسانسور غیر استاندارد پلمب 
شد.داود مزيدی  ادامه داد: علی رغم هشدارهايی 
در خصوص  ساختمانها  مديران  و  مالكین  به  که 
عدم نصب آسانسور غیر منطبق با استاندارد های 
لازم داده می شود، متاسفانه همچنان شاهد نصب 
آسانسورهای غیر ايمن توسط شرکتهای غیر مجاز 

در ساختمانهای عمومی هستیم.

علیرغم بالاتر بودن سرانه تخت  بیمارستانی، نیازمند افزایش فضاهای بیمارستانی در بابل هستیم 
بابل  پزشكی  علوم  دانشگاه  درمان  معاون 
تجهیز  برای  تومان  میلیارد   ۳۰ تخصیص  از 
داد.به  خبر   ۹۷ سال  طی  بابل  بیمارستان های 
دانشگاه  الملل  بین  امور  و  عمومی  روابط  گزارش 
نشست  در  زاده  قاسم  دکتر  بابل  پزشكی  علوم 
خبری با خبرنگاران از طرح تحول نظام سلامت به 
عنوان “ خدمت ارزشمند و شجاعانه “ دولت تدبیر 
به  درمانی  و  بهداشتی  بهینه  خدمات  ارائه  برای 
شهروندان ياد کرد و گفت: اجرای اين طرح فرانشیز 
پرداختی مردم را به پنج تا ۱۰ درصد کاهش داد.
وی بیان داشت: طرح تحول سلامت از مهم ترين 
وظايف بیمارستانی ماست که از سال ۹۳ به منظور 
ايجاد عدالت در دسترسی  از مردم،  حفاظت مالی 
به خدمات سلامت و نیز ارتقای کیفیت خدمات به 
مرحله اجرا در آمد  و موجب شد با حمايت وزارت 
خدمات  همگانی  بیمه   ۴ طريق  از  مردم  بهداشت 
و  مسلح  نیروهای  ايرانیان،  سلامت  بیمه  درمانی، 
بیمه ای  از خدمات  امام خمینی)ره(  امداد  کمیته 
برخوردار شوند.معاون درمان دانشگاه علوم پزشكی 
خطیر،  وظايف  درمان،  حوزه  داشت:  اذعان  بابل 
برای  که   است  دار  عهده  پرخدمتی  و  پرمشغله 
و  دارد  تلاش  درمان  امور  بهبود  و  توسعه   ، ارتقا 
اگر اين فعالیت ها نقص داشته باشد، مستقیما به 
سلامت جامعه آسیب وارد می کند. وی  با ذکر اين 
نكته که براساس استاندارد ملی بر اساس جمعیت 
شهری برخورداری هر هزار نفر يک تخت است و 

در شهرهای دانشگاهی و بیمار پذير مثل بابل يک و 
نیم تخت می باشد، گفت: در حال حاضر در بابل با 
توجه به شاخص جمعیتی و بیمارپذير بودن به ازای 
هر هزار نفر، دو تخت وجود دارد.دکتر قاسم زاده 
با اشاره به اينكه بابل با ۱۰۴۰ تخت بیمارستانی، 
از شهرهای برخوردار در کشور محسوب می شود، 
بیمارستان  بابل،  جمعیت  اساس  بر  داد:  توضیح 
های اين شهر بايد ۸5۰ تخت داشته باشند اما در 
حال حاضر يک هزار و ۴۰ تخت فعال است.معاون 
دانشگاه علوم پزشكی بابل گفت: اگر چه تخت های 
موجود در بیمارستان های بابل برای اين شهرستان 
 ۳۰ حداقل  اينكه  به  توجه  با  ولی  است،  تكمیل 
درصد از مراجعان به بیمارستان های بابل غیربومی 
بهداشت  وزارت  را  ها  دغدغه  اين  لذا  هستند 
پذيرفت و با پیگیری های مستمر رئیس دانشگاه  و 
جلسات متعدد در نهايت مجوز افزايش ۴۰۰ تخت 
به بیمارستان های بابل اخذ شد که در يک پروسه 
درصدی   ۲5 افزايش  از  شود.وی  می  انجام  زمانی 

مراجعات و دريافت خدمات مردم نسبت به گذشته 
خبر داد و  افزود: دانشگاه علوم پزشكی بابل يكی 
کشور  پزشكی  علوم  دانشگاه های  برخوردارترين  از 
بعد از تهران از لحاظ تعداد تخت است.اين مسئول 
همچنین از هزينه ۳۰۰ میلیارد ريالی برای تجهیز 
بیمارستان های بابل طی يک سال گذشته خبر داد 
و گفت: علی رغم محدوديت های مالی ، اين مبلغ 
برای خريد و نصب تجهیزات جديد بیمارستان های 
تابعه دانشگاه علوم پزشكی بابل هزينه شده است.
را شامل دستگاه های مدرن  تجهیزات جديد  وی 
لوازم  ديگر  و  آندوسكوپی  راديولوژی،  آنژيوگرافی، 
سرمايه ای پزشكی معرفی کرد.دکتر مصطفی قاسم 
زاده همچنین گفت: در حال حاضر بابل در بخش 
به  توجه  با  و  است  مواجه  تخت  کمبود  با  ديالیز 
اينكه ۲۴۰ بیمار ديالیزی در اين شهر وجود دارد ما 
نیازمند 6۰ تخت ديالیز هستیم اما در حال حاضر 
در  آنها  از  برخی  که  است  فعال  ديالیز  تخت   ۳۰
دانشگاه  درمان  کند.معاون  می  کار  شیفت  چهار 
های  تخت  کمبود  راستای  در  بابل  پزشكی  علوم 
ديالیز ادامه داد: با پیگیری رياست دانشگاه ساخت 
بزرگترين مرکز ديالیز شمال کشور توسط خیرين با 
همت بنیاد نیكوکاری سلامت بابل آغاز  شده است. 
وی با اشاره به اينكه دانشگاه علوم پزشكی بابل جزو 
الكترونیک  نوبت دهی  6 دانشگاه پیشرو در توسعه 
به  بايد  توسعه  ششم  برنامه  برابر  داد:  ادامه  بوده، 
سمت پروژه های الكترونیک برويم و از دی ۹۷ نیز 

به صورت رسمی ساماندهی نوبت دهی الكترونیک 
از طريق  بیماران  و 5۰ درصد  است  اجرا  در حال 
به  که  ديگر  درصد   5۰ و  گیرند  می  نوبت  سامانه 
اينترنت دسترسی ندارند حضوری به مراکز درمانی 
داشت:  بیان  زاده  قاسم  کنند.دکتر  می  مراجعه 
درباره زمزمه کمبود اقلامی از داروها تصريح کرد: 
با دستور وزير بهداشت مديريت قرارگاهی امور دارو 
به  منابع  از  درصدی  و  گرفت  قرار  کار  دستور  در 
بخش دارو اختصاص يافت، لذا مردم نگران نباشند 
زيرا غالب اقلام دارويی در دسترس و قابل تامین 

است.
در دست  بیمارستان  که  نكته  اين  ذکر  با  وی 
ساخت بندپی شرقی از ۳۲ تخت به ۴۴ تخت ارتقا 
پیدا کرد، بیان کرد: بیمارستان ۱۷ شهريور مرزی کلا 
آماده  تخت   ۱۰ و  دارد  تخت   ۲5 حاضر  حال  در 
افزايش است، در بازه زمانی ۳ ساله تعداد تخت های 

اين بیمارستان به 6۴ تخت افزايش می يابد.
بیمار   ۱۰۰۰ حدود  گفت:  زاده  قاسم  دکتر 
در  خاص  بیماران  جامع  مرکز  پوشش  زير  خاص 
استفاده  رايگان  خدمات  از  و  دارند  قرار  امیرکلا 
می کنند.معاون درمان دانشگاه علوم پزشكی بابل 
بیمار  ويزيت  کیفیت  ارتقا  طرح  اينكه  به  اشاره  با 
بايد ۸ دقیقه باشد، گفت: مردم در صورت مشاهده 
رفتارهای نامناسب از سوی کارکنان مراکز درمانی، 
می توانند مراتب را به اداره نظارت معاونت درمان 

اطلاع دهند.
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